
展 城 館 公 告  

展 城 館 工 程 通 知  

 

為配合展城館由 2019 年 3 月 20 日至 4 月 22 日 (暫定 )於展城館及毗鄰的

中環愛丁堡廣場舉行之大型專題展覽，敝館將由 2019 年 3 月 18 日開始，

於中環愛丁堡廣場下圖所示位置，進行活動籌備工程。不便之處，敬請見

諒。   

 

如對上述事宜有任何查詢，可致電 3102 1242 與展城館職員聯絡。  

 

 

展城館 啓 

2019 年 2 月 28 日 

 

Date: 28 February 2019 

City Gallery Notice 

Work at Edinburgh Place, Central 

 

Notice is hereby given that, in order to facilitate the coming major exhibition of to be held at 

the City Gallery and its adjacent Edinburgh Place from 20 March 2019 to 22 April 2019 

(tentative), there will be on-site fabrication works commenced at the above portion of 

Edinburgh Place from 18 March 2019. We apologize for any inconvenience that might be 

caused. 

 

 

Should there be any queries, please contact staff of the City Gallery at 3102 1242. 

 

 

Yours sincerely, 

City Gallery 


